

简介

OSUB 80W Baby套装由OSUB 80W主机和TFV8 Baby组合而成：OSUB 80W主机采用单节外置18650电池，最高功率高达80W，小巧流线型机身造型延续了OSUB系列经典大按键设计；TFV8 Baby雾化器的使用更是如虎添翼，让你真正体验什么是小身材，大爆发，时刻享受绝佳蒸汽体验。

产品配置

标准版	欧盟版
1 x OSUB 80W Baby主机	1 x OSUB 80W Baby主机
1 x TFV8 Baby雾化器 (3ml)	1 x TFV8 Baby雾化器 (2ml)
1 x V8 Baby-Q2核心 (0.4欧双发核芯) (预装)	1 x V8 Baby-Q2核心 (0.4欧双发核芯) (预装)
1 x V8 Baby-Q2核心 (0.4欧双发核芯)	1 x V8 Baby-Q2核心 (0.4欧双发核芯)
1 x USB线	1 x USB线
1 x 说明书	1 x 说明书
配件	配件

产品参数

OSUB 80W Baby主机

材质: 锌合金	尺寸: 83x22x37mm	重量: 130g
待机电流: <500uA	功率范围: 1W-80W	电压范围: 0.8V-9V
温度范围: 200°F-600°F/100°C-315°C		
阻值范围: 0.1-3Ω (功率模式) / 0.06Ω-3Ω (温控模式)		

TFV8宝贝雾化器

标准版	欧盟版
材质: 不锈钢	材质: 不锈钢
尺寸: 22mmx53mm	尺寸: 22mmx50mm
重量: 47g	重量: 45g
容量: 3ml	容量: 2ml
螺纹接口: 510	螺纹接口: 510

在SMOK官网查看《说明书》完整版

本《说明书》为简化版用户快速入门指南，如您想要查看完整版《说明书》，请登陆SMOK官方网站：www.smoktech.com查找对应的《说明书》完整版，并通过“更改语言”的方式选取适合您国家的语言版本。

产品外观示意图



电池操作

1. 开机: 系统关机状态下, 2秒内快按5次吸烟键开机, 显示屏依次显示, 欢迎界面 “SMOK”。
 2. 抽烟: 开机状态下, 按住吸烟键进行抽烟 (一口时间大于12秒, 强制暂停抽烟); 松开吸烟键, 进入待机状态。
 3. 关机: 系统在锁定状态下, 长按吸烟键5秒, 进入开、关机选择菜单, 选择POWER OFF关机。
 4. 菜单操作及提示: 开机状态下, 在2秒内快速按3次吸烟键, 进入操作设置菜单。此时长按吸烟键具有确认功能, 上/下键具有菜单移动功能。
- 图标提示详解如下表:

	温控/功率模式		屏幕待机时间
	吸烟信息		对比
	初始电阻调节		屏幕旋转
	电阻温度系数调节		退出
	设置		开机/关机
	语言		解锁/锁定

雾化器安装

雾化器接口采用新一代弹性接触设计, 可完美适配510规格雾化器。安装前, 检查并确定雾化器接口处无堵塞物；1. 将雾化器底部接口放入电池螺纹孔内, 顺时针拧紧。2. 设备开机后, 按吸烟键进行吸烟操作测试。

如何注油

- (1) 注油时左手握住雾化器, 右手按压顶盖并将其旋开；
- (2) 向槽内注入烟油, 请不要注入中间的气管内；
- (3) 关紧上盖, 将雾化器平放在桌面等待几分钟, 让有机棉更好地被烟油浸润, 使用时口感更佳。



注意事项

1. 使用前, 请仔细阅读说明书。
2. 安装雾化器之前, 请确保电池顶盖上的气槽不被异物堵塞, 以避免吸烟过程中出现气流不畅现象。
3. 如果长期不使用, 请将雾化器内的烟油倒出。
4. 当烟油快用完时, 请及时注入新的烟油以避免干烧。
5. 轻拿轻放, 避免损坏产品的内外部元件。
6. 为延长产品的使用寿命, 请勿将产品放置于高温或潮湿的环境中。
7. 18岁以下的未成年人或孕妇请勿使用。



法律声明:

禁止向未成年人销售。根据您所在国家或地区的合法吸烟年龄, 18周岁及以上, 21周岁及以上的其他国家和地区。

温馨提示:

该产品不适用以下人群: 未满足法定吸烟年龄, 非吸烟者, 孕妇及母乳喂养的女性, 或是心脏病、高血压、糖尿病患者, 抑郁症或哮喘病服药者。

Introduction

OSUB 80W Baby mod is powered by one external 18650 battery, max output power can up to 80W and the streamline design continues the big fire key of OSUB series. You would enjoy vaping with ease and verve when combining with TFV8 Baby tank, and experience mini size with strong power. Innovation keeps changing the vaping experience!

The Kit Includes

Standard Edition	EU Edition
1 x OSUB 80W Baby Mod	1 x OSUB 80W Baby Mod
1 x TFV8 Baby Tank (3ml)	1 x TFV8 Baby Tank (2ml)
1 x V8 Baby-Q2 Core (0.4Ω dual coils) (Pre-installed)	1 x V8 Baby-Q2 Core (0.4Ω dual coils) (Pre-installed)
1 x V8 Baby-Q2 Core (0.4Ω dual coils)	1 x V8 Baby-Q2 Core (0.4Ω dual coils)
1 x USB Cable	1 x USB Cable
1 x User Manual	1 x User Manual
Spare Parts	Spare Parts

Specifications

OSUB 80W Baby Mod

Material: Zinc alloy	Size: 83x22x37mm
Weight: 130g	Standby Current: <500uA
Power Range: 1.0-80W	Voltage Range: 0.8V-9V
Resistance Range: 0.1-3Ω (VW Mode)/0.06-3Ω (TC Mode)	
Temperature Range: 200-600°F/100-315°C	

TFV8 Baby Tank

Standard Edition

Material: Stainless Steel	Size: 22mmx53mm
Weight: 47g	Capacity: 3ml
Thread: 510	

EU Edition

Material: Stainless Steel	Size: 22mmx50mm
Weight: 45g	Capacity: 2ml
Thread: 510	

User Guide

Note: This is the simplified user manual, please visit SMOK official website: www.smoktech.com for complete version. Moreover, your first language user manual is available via language selection.

Components



Mod Operation Guide

1. Power On: While the device is off power, fast click Power Button 5 times in 2s to start up. The screen successively shows "SMOK";
2. Vaping: While the device is power on, hold Power Button to vape (it will be forced to stop working when one vaping is longer than 12s, release once to vape again);
3. Power Off: While the device is locked, hold Power Button for 5s, choose POWER OFF, and the screen turns off, which means the device is power off.
4. Menus & Prompts: After startup, fast press the POWER Button 3 times in 2s, then you will go to the operation menu. At the same time, long-press on the POWER Button has confirmed function; UP/DOWN Button could do menu moves.

	VW/TC Mode		SCR TIME
	Vape Data		CONTRAST
	ADJ INIT OHM		SCR DIR
	TCR		Exit
	Setting		Power ON/OFF
	Language		Unlock/Lock

How to fill with e-liquid:

- (1) Hold the tank with one hand, and use another one to press top cap and move it counterclockwise.
- (2) Add e-liquid through the slot, and pay attention not to drip into the central airflow tube.
- (3) Close the cap carefully and firmly. Then let it stands for several minutes to get the organic cotton completely saturated.



Warning:

1. Before use please read the manual carefully.
2. Before installing atomizer, please make sure the air drain cannot be blocked in case of feeling suffocated when you are vaping.
3. Please do not slide off the battery cover before you turn the mod off.
4. Please do not drop, throw or mishandle this product as the outer shell or inner components may become damaged.
5. In order to prolong the operation of your product, please keep it away from excessive temperature and humid environment.
6. Please keep this product away from children and pregnant women.



LEGAL DISCLAIMER

Underage sale is prohibited. Depending on your country/region legal smoking age. 18+ and over 21+ in other countries/regions.

WARNING

This product is not intended for use by persons under legal smoking age, nonsmokers, women who are pregnant or breastfeeding, or persons with or at risk of heart disease, high blood pressure, diabetes, or taking medicine for depression or asthma.